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SLOVO MÁ STAROSTA 

Vážení spoluobčané, 

letošní podzim, který o sobě vskutku dává vědět, a s ním 

druhá vlna obávaného šíření koronavirové nákazy, nás 

všechny tak nějak paralyzují v našich domovech. Pevně 

doufám, že na základě četných doporučení se této nákaze 

dokážeme úspěšně bránit, a že tuto dobu přečkáme všichni 

přiměřeně ve zdraví. Není mým cílem někoho strašit nad 

úroveň, které se Vám dostává prostřednictvím médií. Chtěl 

bych ale toliko sdělit, že se na městys mohou obrátit všichni, 

kteří v případě opravdové nouze budou nějakou tu pomoc 

potřebovat. Kdybychom ji nemohli poskytnout sami, pak 

budeme hledat cesty, jak této pomoci dosáhnout.  

V úvodníku minulého vydání Zpravodaje jsem popisoval 

některé důležité body připravované 11. schůze zastupitelstva 

městyse (2. září). Nyní chci navázat na některá zásadní 

usnesení: 

Zastupitelé městyse schválili prodej pěti bytových jednotek 

domu č. p. 402 (osmi-bytovka). V současné době jsou již 

podepsány čtyři kupní smlouvy (pátá je k podpisu 

připravena) se současnými nájemníky. Zbylé tři bytové 

jednotky budou následně nabídnuty k volnému prodeji. 

Zastupitelé městyse schválili nabídnutý úvěr na koupi domu 

č. p. 308 (Bílý dům) a schválili vlastní koupi této nemovitosti. 
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Kupní smlouva je již podepsána. Nyní probíhá vyklizení 

budovy a její postupné přebírání do majetku městyse. 

Občané, žijící v této lokalitě potvrdí, že již pocítili úlevu  

z ukončeného podnikání v této nemovitosti. 

Navážu-li ještě na úvodník minulého vydání, pak jsem 

popisoval jednotlivé projekty schválené zastupitelstvem 

městyse. O stavu rekonstrukce fasády školy se prakticky 

přesvědčuje každý, kdo chodí kolem. V poslední době pak 

navíc každý řidič, který je omezen dočasně instalovanými 

semafory. V rámci projektu Navýšení kapacity MŠ nyní 

úspěšně probíhá rekonstrukce školní kuchyně a v tomto 

týdnu byla zahájena montáž ocelové konstrukce patra 

jihovýchodního křídla MŠ. Ve volnočasovém areálu pak 

zaměstnanci služeb dokončili přípravu stavební části 

parkourového a fitness hřiště, aby mohla následně 

dodavatelská firma dokončit vlastní povrch a instalovat herní 

prvky. Zaměstnanci služeb se přesunou na výstavbu cesty  

do lesa, která bude součástí naučné stezky. Žádáme tímto 

chataře a stále bydlící občany v této lokalitě, aby se řídili 

výhradně příkazy naší servisní organizace. Zejména pokud se 

jedná o provoz a parkování osobních vozidel (což mimo jiné 

zákon o lesích zakazuje). 

Pokud jsem se zmínil o parkování vozidel, pak se ještě na 

základě četných připomínek občanů – chodců musím zmínit 

o dvou dosti častých nešvarech, bohužel přestupcích řidičů 

proti předpisům o provozu na pozemních komunikacích.  

Za prvé jde o parkování na chodnících a cyklostezkách. 

Buďto ve směru podélném, nebo i příčném. Což platí i při 

parkování na vjezdech do soukromých nemovitostí právě  

s přesahem do chodníku. Parkování na vjezdu do soukromé 

nemovitosti zakázáno není. Podélné, či příčné parkování 

však není v našich obcích nikde dopravní značkou povoleno. 

Ve všech případech, kdy chodec musí vstoupit do vozovky, 

protože obchází zaparkované vozidlo (nemluvě o matkách  

s kočárkem), se jedná ze strany řidiče o naprostou 

bezohlednost.  
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Za druhé je pak přestupkem parkování na travnatých 

plochách, a neobstojí ani odpověď ve stylu „jen jedním 

kolem.“ I to je naprostá bezohlednost vůči všem, kteří se  

o veřejný prostor starají. Proto Vás prosím, vážení páni řidiči  

a vážené paní řidičky, buďte ohleduplní vůči svému okolí  

a sousedům. Přeci tím, že vlastním vozidlo, si nemohu dělat, 

co se mi zlíbí. Ani tím nenabývám právo druhému bránit  

v bezpečném pohybu. 

Vážení spoluobčané, to nejlepší nakonec. Pravidelní čtenáři 

Zpravodaje ví, že náš městys se dlouhodobě umisťuje  

na předních místech krajské soutěže Skleněná popelnice, 

kterou pořádá Ústecký kraj spolu s autorizovanou obalovou 

společností Eko-Kom a. s. Byli jsme velice potěšeni, když jsme 

se dozvěděli, že městys Brozany nad Ohří za rok 2019 obsadil 

1. místo v kategorii obcí do 3 500 obyvatel za třídění odpadu. 

Více se můžete dočíst na webu: 

https://ustecky.trideni.cz/2020/09/03/sklenena-popelnice-

za-rok-2019-zna-viteze/ 

Toto ocenění doprovází finanční dar Ústeckého kraje ve výši 

35 000 Kč, který bude investován zpět do systému nakládání 

s odpady městyse. 

Je to skutečně velký úspěch po jednom čtvrtém, dvou třetích 

a jednom druhém místě v minulých letech. Navíc jsme  

ve výčtu úspěchů ještě získali Odpadového Oskara ve stejné 

soutěži, vyhlášenou Hnutím DUHA v roce 2017 jako celostátní 

soutěž, a odpadového Oskara za sběr elektroodpadu  

v Ústeckém kraji v roce 2016. Proto nemůže být umístění  

za loňský rok náhodou v rámci našeho nastaveného 

odpadového systému.  

Dovolte mi tedy, abych tak jako v předchozích letech, 

vyslovil velké poděkování všem občanům, kteří se tříděním 

odpadů sebeméně zabývají. Je to jen a jen Vaše vítězství. 

Třídění odpadu má smysl. Získáváme tím suroviny k dalšímu 

využití, a zároveň snižujeme množství odpadu, který by jinak 

skončil na skládce.  



4 

Vážení spoluobčané, úplným závěrem přeji všem, aby se 

Vám podařilo najít co nejvíce pozitivní energie do života  

a další práce. Přeji všem jen to dobré, k tomu znovu hodně 

zdraví a také trochu toho štěstí. 

          Ing. Václav Bešta, starosta městyse 

OBECNÍ ÚŘAD INFORMUJE 
 

PLATEBNÍ TERMINÁL 

Informujeme občany, že od září 2020 je možné platit na 

úřadě městyse platebními kartami. 

ROZSVĚCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU 

27. listopadu jsou všichni občané srdečně zváni na náměstí, 

kde od 18.00 proběhne slavnostní rozsvěcení vánočního 

stromu. O hudební doprovod se postará Mgr. Pavel Šourek se 

svým žesťovým kvintetem a pěvecký sbor pod vedením Mgr. 

Jany Harazímové. /Informace upřesníme dle situace. / 

 

OTEVÍRACÍ DOBA V DOBĚ VÁNOČNÍCH SVÁTKŮ  

SBĚRNÝ DVŮR  

ÚT 24.12.2020 ZAVŘENO  ÚT 29.12.2020 16.00 – 18.00 

SO 26.12.2020 ZAVŘENO            ČT 31.12.2020 ZAVŘENO 

NE 27.12.2020 14.00 – 17.00  

Od 2. ledna platí běžná pracovní doba. 

ÚŘAD MĚSTYSE  

ST 23.12.2020 07:00 – 11:00          

ST 30.12.2020 07:00 – 11:00    

PO 04.01.2021 z technických důvodů ZAVŘENO 

POŠTA  

ČT 31.12.2020 07:30 - 11:00 

Všechny ostatní dny normální pracovní doba. 
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TERMÍNY VÝVOZŮ SBĚRNÝCH NÁDOB NA 

KOMUNÁLNÍ ODPAD PRO ROK 2020/2021 

POZOR ZMĚNA OD 08.01.2021 - vývozy se budou konat vždy 

každý lichý týden v pátek. 

Popelnice musí být vystavena vždy do 06:00 hod ráno v den 

svozu a nesmí obsahovat žhavý popel. 

Na staré samolepky se bude vyvážet do konce ledna 2021. 

Od 01.02.2021 musí být nalepena samolepka pro rok 2021. 

 

Týden Den Datum Samolepka 

44 Pátek 30.10.2020 2/2020 

46 Pátek 13.11.2020 2/2020 

48 Pátek 27.11.2020 2/2020 

50 Pátek 11.12.2020 2/2020 

52 Pátek 25.12.2020 2/2020 

1 Pátek 08.01.2021 2. pol./2020 

3 Pátek 22.01.2021 2. pol./2020 

5 Pátek 05.02.2021 nová 1/2021 

7 Pátek 19.02.2021 1/2021 

9 Pátek 05.03.2021 1/2021 

11 Pátek 19.03.2021 1/2021 

13 Pátek 02.04.2021 1/2021 

  Pátek 16.04.2021 1/2021 

17 Pátek 30.04.2021 1/2021 

19 Pátek 14.05.2021 1/2021 

21 Pátek 28.05.2021 1/2021 

23 Pátek 11.06.2021 1/2021 

25 Pátek 25.06.2021 1/2021 

27 Pátek 09.07.2021 2. pol.2021 

29 Pátek 23.07.2021 2/2021 

31 Pátek 06.08.2021 2/2021 

33 Pátek 20.08.2021 2/2021 

35 Pátek 03.09.2021 2/2021 

37 Pátek 17.09.2021 2/2021 

39 Pátek 01.10.2021 2/2021 

41 Pátek 15.10.2021 2/2021 
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SLOVO Z HOSTĚNIC 

Z letošního léta nám zbyly všem jen vzpomínky na 

bezstarostné dny a každodenní veselení uprostřed fáze č.1  

a fáze č.2. Hostěnice a její intraviál včetně kamenného jezu 

ukázaly co pozitivního dovedou a co znamenají nejen pro 

místní (staro) usedlíky nebo rekreanty. Co nastalo posléze, 

jako-by mávnutím proutku počínaje polovinou září, 

překvapilo všechny. Denním scénářem se nám stal rituál 3xR 

neboli „mýt Ruce, nosit Roušky, dodržovat Rozestupy“. Ano, 

ano Covid 19 vstoupil do 2. fáze a my se musíme jen a jen 

bránit.  

Život se však nezastavil, jen přibrzdil. Jedeme dál. O tom píše 

i dnešní Zpravodaj. Jen doplňuji, že na veřejném zasedání 

zastupitelstva dne 3. září bylo na návrh členů spolku Pro 

Brozany a jejich zastupitelů přijato také usnesení,  

že zastupitelstvo nesouhlasí s výstavbou malé vodní 

elektrárny (MVE) na jezu. Měli by to vědět všichni občané 

Městysu, protože již 7 let je veden boj ve správním jednání  

o povolení výjimky z ochrany chráněných druhů živočichů 

mezi Krajským úřadem v Ústí nad Labem (KÚÚK), investorskou 

firmou KM PRONA a ministerstvem životního prostředí (MŽP). 

Nyní čekáme na výsledek našeho již 3. odvolání k MŽP z 22.7. 

2020 jak vše dopadne. Uvidíme.  

Na hostěnické straně jezu se předpokládá v blízkém období 

provádět další rekonstrukční akce k zajištění statiky opevnění 

podjezí a nadjezí. Prováděcí firma požádala KÚÚK o povolení 

výjimky z ochrany chráněných druhů při zásahu do řeky Ohře, 

co by EVL (jako u MVE). Firma INDORS bude zpevňovat břeh, 

kde jsou vymleté kameny. Bohužel bude, resp. chce 

provádět odstraňování nánosů bagrováním při břehové 

části řeky a nasypat kamenný zához 10ks čediče o průměru 

80 cm vlevo těsně pod stěnou pod jezem. Rybáři s opravou 

břehu souhlasí, ale k navrženému postupu se ve vyjádření pro 

KÚÚK postavili zdrženlivě a s návrhy citlivého přístupu, aby 

nebylo narušeno přirozené prostředí pro existující biotopy  
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a ohrožení i rekreačního charakteru podjezí. Spolek Brozany 

a Pístecký spolek Scorzonera jejich názor podpořily.  

 

V září se mělo uskutečnit 

veřejné jednání občanů 

ke zpracovávanému 

Programu rozvoje obce, 

měly být využity  

i náměty jarního 

dotazníku. Covid nám 

zřejmě opět naše plány 

překazil a zřejmě konání 

oddálil. Chtěl bych jen 

tlumočit i jako zastupitel 

Hostěnic, že občané 

tohoto katastru 

očekávají změny  

ve zlepšení jejich života 

zde. Stálým problémem 

je likvidace domovních 

fekálií kanalizací, nebo 

ČOV. Možná i vodovod 

a oprava cest je 

reálným snem. Všichni pozorujeme, že počet občanů 

obývajících své doposud odpočívající nemovitosti stoupá, 

ba dokonce se zde objevil také nový fenomén velkých měst 

a to „home office“ čili práce z domova. V této „kritické době 

COVIDu je už i v Hostěnicích a určitě i v Brozanech.  Někteří 

občané (říkejme jim přespolní) tráví svůj home office  

na svých druhých bydleních u nás na vesnici.     

Počkejme si, jak vše dopadne bohužel v rozvíjející se 2. fázi 

pandemie a jak se bude přibližovat konec roku budeme 

moudřejší. Buďme na sebe ale více ohleduplní a věřme  

si navzájem, že bude určitě lépe. 

Dr. Oldřich Krejčí, MBA 

 

Břeh Ohře u jezu v Hostěnicích 
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ZÁKLADNÍ ŠKOLA INFORMUJE 

Škola „Na Mýtince“ 

To, čeho jsme se tak trochu obávali, se stalo skutečností  

a školní třídy opět zejí prázdnotou. Učitelé, žáci i rodiče se 

zase vrátili ke vzdělávání na dálku, a tak výuka probíhá online 

na platformě MS Teams popřípadě zadáváním práce  

na doma. Aktuální informace o probíhající distanční výuce 

zveřejňuje škola na svém webu v rubrice Aktuality.  

Než nám „zavřeli krám“ stihli si žáci užít hudební program 

pana Hraběte a děti ze školní družiny nahlédly pod pokličku 

poznání 23. záři při Vědecké show.  

Doufáme, že se školní lavice budou moci brzy znovu zaplnit 

zvídavými hlavičkami, neboť tento způsob podzimu, zdá  

se nám poněkud nešťastným.        Mgr. Radka Krunclová 

GREENHORSE INFORMUJE 

S nejistotou jsme chovatelský kroužek v září zahájili a čekali, 

jak dlouho nám ta idylka s dětmi a zvířátky vydrží.  

Se zklamáním jsme pak oznamovali rodičům, že činnost 

kroužku musíme na dobu neurčitou přerušit.  Na posledním 

setkání, které proběhlo 1. října děti ještě stihly vyprovodit naše 

kozy Bětu a Terezu na „ozdravný“ pobyt za kozlíky  

do Terezína. A tak z hloubi duše věříme, že se s našimi malými 

chovateli setkáme dříve, než přijdou na svět kůzlátka  

a budou otevírat vrátka :-) 

Děkujeme za spolupráci místním zemědělcům i malým 

pěstitelům, kteří využili naší nabídky a odvážejí si koňský hnůj 

na svá pole a zahrádky. Naši koně vám s radostí doplní 

zásobu, tak jen houšť.  

Dovolujeme si oslovit pěstitele česneku, kteří by nám byli 

ochotni věnovat suchou česnekovinu (bez provázků),  

na které si rády pochutnávají naše kozy (rádi se s vámi 

domluvíme na tel. 725 927 532) Předem děkujeme :-).  

Mgr. Radka Krunclová 
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SPORT TEAM INFORMUJE 

OHLÉDNUTÍ ZA TRIATLONEM 

Na tradičních distancích 450 metrů plavání, 22,8 km na kole 

a 5 800 metrů běhu se letos opět závodilo při 18. ročníku 

Hostěnického triatlonu.  

Na start se letos postavilo celkem 183 závodníků (132 

jednotlivců a 51 ve štafetách), nejrychlejší byl s časem lehce 

přes hodinu Petr Soukup z Nové Paky, který obhájil prvenství 

z let 2010-2015. "V posledních letech jsem v tomto termínu 

upřednostnil Tri-Prague, který se posléze přejmenoval  

na Challenge Prague, ale po jeho zrušení jsem neměl 

argument pro svoji neúčast na tomto prestižním triatlonu," 

vysvětlil vítěz svou neúčast na posledních čtyřech ročnících. 

Jako druhý se v cíli se ztrátou necelých 18 vteřin objevil Oto 

Otenschläger (Krušnoman TT Litvínov), který si v Hostěnicích 

odbyl svou premiéru. Na loňského vítěze Petra Cmunta 

(Bitters Superior Cyklolive team) letos zbyla pouze bronzová 

příčka. 

Mezi ženami s přehledem zvítězila jeho týmová kolegyně 

Štěpánka Bisová před Vendulkou Ryšavou (AC Česká Lípa)  

a domácí Kateřinou Ježkovou. Všechny tři ženy se vešly  

do elitní třicítky, která získala body do celkového pořadí Krále 

Středohoří. 

Pořadatelé místního Sport teamu Brozany pro závodníky 

připravili také tradiční rámcový závod 3členných štafet. Zde 

se nejvíce dařilo týmu HUSÁKOVY DĚTI ve složení Jarmil 

Žežulka (plavání), Martin Holub (kolo) a Pavel Pršala (běh). 

"Letošní ročník měl nejkvalitnější startovní listinu v naší 

osmnáctileté historii. I počet závodníků byl rekordní. 132 

jednotlivců a 17 štafet hovoří za vše. Je to naprosto 

fantastické číslo," líčil hlavní pořadatel Hostěnického triatlonu 

David Šálek. "Největší radost nám ale udělal hladký průběh 

závodu, kdy nedošlo k žádnému zranění. To je pro 

pořadatele vždy to hlavní a potěšující. V neposlední řadě 

bych chtěl poděkovat Jahodárně Brozany za luxusní 
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občerstvovací stanici, hasičům a všem pořadatelům, kteří se 

na organizaci závodu podíleli. Bez nich bychom takovou 

akci mohli sotva uspořádat. Jsem přesvědčen, že i závodníci 

byli velice spokojeni. Důkazem je pozitivní ohlas na sociálních 

sítích.“  

TOP 5 muži: 

1. Petr Soukup (TJ Nová Paka), 1:03:54,31 

2. Oto Ottenschläger (Krušnoman TT Litvínov), 1:04:12,15 

3. Petr Cmunt (Bitters Superior Cyklolive team), 1:05:57,06 

4. Rudolf Cogan (Starostové a nezávislí), 1:08:39,91 

5. Štěpán Zahálka (CK Slavoj Terezín), 1:08:42,92 

 

TOP 3 ženy (v absolutním pořadí) 

12. Štěpánka Bisová (Bitters Superior Cyklolive team), 

1:11:50,34 

25. Vendulka Ryšavá (AC Česká Lípa), 1:14:38,55 

26. Kateřina Ježková (Sport team Brozany), 1:14:43,69 

 

Nejlepší štafeta: 

1. HUSÁKOVY DĚTI (Jarmil Žežulka, Martina Holub a Pavel 

Pršala), 1:10:00,95 
   

Naše závodnice Káťa Ježková se probojovala na Havaj  

Sen každého vyznavače triatlonu se splnil Kateřině Ježkové. 

Té se vydařil husarský kousek, když si v barvách Sport teamu 

Brozany zajistila účast na MS v terénním triatlonu, který se 

uskuteční 31.10.2021 na Havaji na ostrově Maui. Stalo se tak 

na světovém poháru Xterry, který absolvovala v jihočeských 

Prachaticích. Povedlo se jí to díky 2. místu ve své kategorii 35-

39 let. Tento SP byl pro tuzemské závodníky vypsán i jako 

MČR. Tam v kategorii 30-39 let obsadila bronzovou příčku.  

O tomto terénním triatlonu se říká, že je jeden z nejtěžších  

v Evropě a má světové parametry. Na distancích 1,5 km 

plavání, 35 km MTB a 10,5 km běhu skončila pouze za Janou 

Pichlíkovou, která na Havaji získala titul mistryně světa v roce 

2019 v kategorii žen 30-34 let. Kačku jsme dosud vídali hlavně 

v multisportovním seriálu Král Středohoří, kde se jí podařilo 
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zvítězit v roce 2016. "Letošní sezóna je pro mě jednoznačně 

nejlepší. Drží mi zdraví, a to je to hlavní. Po několika 

vydařených triatlonech jsem chtěla zkusit závod, kde bych 

mohla poměřit síly i se zahraničními závodníky a českou 

špičkou. Byla to pro mě velmi cenná zkušenost a nominace 

na Havaj je třešnička na dortu." říká s úsměvem bývalá 

reprezentační boxerka. Letos absolvovala 7 triatlonů 

(Kocourov, Terezín, Hostěnice, Házmburk, Mimoň, Příbram  

a již zmiňovanou Xterru v Prachaticích). Výborně se také 

prezentovala v srpnu na silničním Příbramském triatlonu, který 

se jel na distancích olympijského triatlonu (1,5-40-10 km). 

Tento závod byl zároveň klasifikován jako ČP a MČR. Tam 

Kačka dokonce zvítězila a stala se tak mistryní ČR v kategorii 

žen do 39 let. V letošním roce ještě Kačku čeká Koloběh Říp-

Praha, který se uskuteční začátkem prosince. Kačce 

budeme držet palce i v tomto závodu, a hlavně se budeme 

těšit na její účast na Havaji v příštím roce.   
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BĚH OKOLO HOSTĚNIC  

V sobotu 12.09.2020 se uskutečnil 18. ročník Běhu okolo 

Hostěnic. Tento závod se konal v náhradním termínu 

(původně 30.05.) Před hlavním závodem se uskutečnily 

rámcové závody pro děti a mládež. Na start těchto závodů 
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se postavila téměř dvacítka mladých sportovních nadšenců. 

V kategorii nejmladších dívek a chlapců (do 4 let) zvítězila 

Nela Stuchlá a Matouš Navrátil, v kategorii starších (5–9 let) 

Štěpánka Skokanová a Teodor Senecký a v kategorii 

chlapců nad 10 let Stefano Nebuloni. Ten se společně se 

svým bratrem Albertem (ročník 2009) zúčastnil také hlavního 

závodu na 5.830 m. Ten odstartoval netradičně již v 11:00.  

Na jeho start se v příjemném počasí postavilo celkem 48 

závodníků. Nejlépe se na trati vedlo Tomáši Milerovi (Sparta 

Praha) v čase 21:06. Pro stříbro si se ztrátou necelé minuty 

zaslouženě doběhl Jan Bureš (CK Slavoj Terezín – cyklo city)  

a stupně vítězů doplnil chotěšovský Pavel Klug.  

Mezi ženami zvítězila Vendulka Ryšavá (AC Česká Lípa) těsně 

následovaná Barborou Královou z BTT Libochovice. Pro bronz 

si doběhla litoměřická Petra Hendrychová.  

„Jsme rádi, že jsme závody nakonec mohli uspořádat. 

Nelehká situace tomu vůbec nenahrávala. Závěrem bych 

chtěl poděkovat celému pořadatelskému týmu  
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a Jahodárně Brozany, která nám tradičně připravila skvělou 

občerstvovací stanici pro závodníky.“ řekl po závodě hlavní 

pořadatel David Šálek.   

Pořadí muži:  

Pořadí Číslo Příjmení Jméno Klub Čas 

1. 42 Miler Tomáš AC Sparta Praha 0:21:06 

2. 3 Bureš Jan CK Slavoj Terezín–cyklocity 0:21:49 

3. 12 Klug Pavel Chotěšov 0:22:02 

Pořadí ženy:  

Pořadí Číslo Příjmení Jméno Klub Čas 

1. 21 Ryšavá Vendulka AC Česká Lípa 0:23:29 

2. 13 Králová Barbora BTT Libochovice 0:23:35 

3. 6 Hendrychová Petra Litoměřice 0:24:22 

 
Nejmladší závodník:  

Alberto Nebuloni – Brozany nad Ohří (nar. 2009) 

Nejstarší závodník:  

Pravoslav Vaněk – Dubí (ročník 1950) 



15 

Níže uvádíme umístění a časy brozanských závodníků: 

Pořadí Číslo Příjmení Jméno Čas 

4. 23 Stuchlý Pavel 0:22:05 

5. 33 Ptáček Michal 0:22:10 

8. 8 Řebíček Jan 0:23:01 

20. 37 Pospíchal Jan 0:25:30 

23. 27 Tlustý Martin 0:26:15 

25. 38 Nebuloni Stefano 0:26:59 

28. 22 Smola Oldřich 0:27:21 

31. 20 Procházka Pavel 0:27:39 

35. 39 Nebuloni Alberto 0:29:47 

38. 35 Pištora Michal 0:30:59 

41. 34 Šálek Karel 0:32:01 

46. 18 Pavlíková Helena 0:36:02 

48. 36 Řebíček František 0:43:06 

 

 

Za SPORT TEAM BROZANY: Mgr. Jan Řebíček 
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RYBÁŘI INFORMUJÍ 
 

Vážení občané, kolegové rybáři, přátelé od vody,  

léto a prázdniny máme za sebou. Je podzim a čeká nás už 

jen zima. Ta začíná 21. prosince 2020 v 11:03 hod.  Dny jsou 

kratší a chladnější, rostliny odkvétají a ze stromů opadává listí, 

zvířata si připravují zásoby potravin na zimu a na zimní období 

se připravují i ryby. U vody už je větší klid, rybáři mají naději 

ulovit pěkného kapra či dravce, kteří zvyšují svoji aktivitu. Loví 

se na přívlač, nebo na nástražní rybičku /např. plotičku, 

ouklej, hrouzka/. 

 

I nadále se výbor MO ČRS Litoměřice a výbor místní skupiny 

schází 1x za měsíc, abychom plnily úkoly, které nám vyplývají 

z naší záliby – rybaření, a které nám ukládají nadřízené 

orgány. Členové rybářské stráže naší MS kontrolují hlavně náš 

revír Ohře 1.   

 

Dbáme na dodržování rybářského řádu, a hlavně se 

zaměřujeme na to, aby rybáři dodržovali místo lovu v čistotě 

a nezanechali po sobě nepořádek. Bohužel, ne vždy se rybáři 

chovají u vody podle našich představ, porušují tak rybářský 

řád a každý rok proto zadržíme, sebereme několik povolení 

k rybolovu. 

 

Letos, možná i díky koronaviru, /rybáři nemohli do zahraničí/, 

byl náš revír více navštěvován a často jsme se jako RS při 

kontrole revíru setkávali s nocováním, tábořením, 

bivakováním. Např. naproti cukrovaru Doksany, na levém 

břehu stanovala rodina s dvěma dětmi celý týden,  

u chmelnice jednu noc bylo 5 stanů, nebyli to rybáři ale 

vodáci, další vodáci stanovali na pravém břehu pod 

Doksanským jezem, rozdělávali oheň, což je podle zákona  

o ochraně přírody a krajiny ve volné přírodě zakázáno atd. 

atd... To v minulosti nebývalo.  



17 

Stokrát jsem už psal, že žijeme v Přírodním Parku Dolní Poohří, 

cizí rybáři z jiných organizací jsem jezdí velice rádi a zdejší 

přírodu a její krásy chválí a rádi se vracejí.  

Važme si toho, že zde bydlíme, žijeme a chraňme si řeku, 

zbytky lužního lesa a vše co s tím souvisí. Děkuji Vám.  

 

Dne 30.8. 2020 pořádal OÚ Doksany dětský den, někteří 

členové výboru např. Vašek Šťástka, Z. Novák atd se 

zúčastnili jako organizátoři her pro děti. Za to jim patří 

poděkování. 

Ryby léto dobře přežily díky jezu v Hostěnicích, který řeku 

okysličuje. Proto stále budeme proti výstavbě další MVE  

na krásné řece Ohři, nechceme suchý jez v Hostěnicích.  

Naše odvolání proti výstavbě MVE jsou stále v Praze na MŽP, 

čekáme na rozhodnutí. Jak to může dopadnout? 

MŽP záměr investora povolí, nebo rozhodne NE a stavbu 

nepovolí. Ještě je možnost, že Rozhodnutí KÚÚK vrátí zpět  

do Ústí k doplnění, upřesnění. Musíme ještě sdělit, že se 

odvolal i investor, protože se mu podmínky pro udělení 

kladného rozhodnutí zdají příliš přísné a snad i nesplnitelné. 

Nezbývá nám nic jiného než čekat. 

 

Naší velkou akcí a tzv. rybářskými žněmi je vždy každoroční 

výlov rybníka. V sobotu 26. září jsme provedli za účasti 

některých členů MO ČRS Litoměřice tradiční výlov rybníka  

u kempu v Brozanech. I přesto, že celou noc a po celý výlov 

pršelo, přišlo dost diváků i s těmi nejmenšími dětmi. Letos 

poprvé místo Standy Dětinského strojil, připravoval rybník na 

výlov Vašek Šťástka. Strojení dokončil Karel Nepovím, vstával 

kvůli tomu v sobotu ve 3 hodiny ráno a rybník byl v 8 00 

připraven na vylovení kapří násady. Díky Vám pánové, zmákli 

jste to na jedničku. Bylo sloveno celkem 703 kg kapra, 12 štik, 

drobná bílá ryba. Vylovené ryby zarybnily náš revír Ohře  

1. Násada byla v dobrém zdravotním stavu, krásná čistá 

ryba. Výlov byl dobře hodnocen. Musíme zde poděkovat 

členu výboru Pavlu Kozákovi a Michalu Vaňkovi, kteří kapry 

krmili. Zpět do chovného rybníka jsme vrátili 189 kg kapra, což 
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je 567 ks. Celý výlov máme dobře zdokumentovaný, Olda 

Krejčí fotil a já jsem vše natáčel na kameru. 

Dne 4.10. 2020 byl sloven chovný rybník v Řeporyjích  

a z výlovu jsme do našeho chovného dostali dalších 300 ks 

kapří násady. Kapři se budou ještě chvíli krmit, než se voda 

ochladí. 

 

Dále se musím zmínit o dalším zarybnění řeky Ohře, kterého 

jsem se zúčastnil spolu s Vaškem Šťástkou. Zatím to bylo 

největší zarybnění krásnou rybou, které jsem zde zažil. Rybu 

přivezli pracovníci SÚS v Ústí n/l, jezdili jsme po revíru  

a roznášeli vaničkami. Vysadili jsme 300 kg krásného kapra 

lysce, 190 kg lína, 300 kg amura a 300 kg krásné štiky Nejmenší 

štika měřila 25 cm, některé byly i mírové. Vše nám trvalo  

3 hod, pomáhal nám Mirek Čurda s kamarády z Litoměřic. 

Celkem tedy vysazeno 1090 kg ryb. 

 

Protože všichni zúčastnění byli důchodci, byli jsme z toho 

docela unaveni. Ale protože je to náš velký koníček, tak to 

děláme s radostí, baví nás to a naše krásná řeka si takové 

zarybnění zaslouží. 

I toto vysazování jsem detailně zachytil na kameru, 

zájemcům mohu někdy promítnout.  

 

Vážení občané, kolegové rybáři, užívejte si krásné podzimní 

dny, hezký pobyt u řeky na lovu a pěkné úlovky, hlavně 

zdraví a žádný Covid -19. 

 
Jan Šlosr, jednatel MS 

 

 

 

 

 

 

 

 



19 

T. J. SOKOL INFORMUJE  

Se začátkem školního roku začalo naše pravidelné 

cvičení: všestrannost, volejbal a kin-ball. Bohužel 

jsme měli možnost sejít se pouze párkrát a do 

odvolání jsme vzhledem k nepříznivému 

epidemiologickému vývoji museli zrušit veškerou činnost 

našich oddílů. Respektujme, prosím, nařízená opatření  

a buďme k sobě ohleduplní. Všichni si moc přejeme, aby byl 

tento náročný čas za námi a abychom se mohli zase brzy 

potkávat.   

SOKOL SPOLU V POHYBU  

Akce SOKOL SPOLU V POHYBU je tradičním týdnem akcí 

v sokolských jednotách, který probíhá koncem září napříč 

celou republikou. Hlavním cílem je představit naše aktivity 

široké veřejnosti, nabídnout dětem i dospělým zapojit se do 

ukázkové hodiny, či se jen zúčastnit jako divák. Vloni  

se v rámci této akce testovala fyzická zdatnost, pro letošní 

rok byly hlavním tématem tradiční české hry. V tomto roce 

byla akce Spolu v pohybu propojena s projektem Evropské 

komise s názvem Evropský týden sportu (EWOS) a proběhla 

na více než 170 místech v ČR. My jsme se zúčastnili této akce 
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letos podruhé. Ukázkové hodiny pro veřejnost jsme museli  

na poslední chvíli odvolat, ale i tak jsme si s dětmi „SPOLU 

V POHYBU“ užili. V rámci tradičních her z Čech jsme  

si vyzkoušeli 

skákání přes 

gumu, skoky 

přes švihadlo  

a podbíhání 

švihadla. 

Školáci dostali 

sokolské 

náramky  

a diplomy. Pro 

nejmenší děti 

byly připraveny 

sokolské 

omalovánky.  

 

SOKOL NA VRCHOLU 

 

Jan Syrový - Ötzalské Alpy – dvě třítisícovky za dva dny. 

Fineilspitze 3514 m. n. m. a Similaun 3606 m. n. m. 
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VOLEJBAL 

5. září se uskutečnil turnaj v beach volejbalu. Celkem  

se zúčastnilo 5 týmů. Vítězi se stala dvojice ve složení Dan 

Kubík a Dan Hojda. 

 

PAMÁTNÝ DEN SOKOLSTVA – 8. ŘÍJEN 

Památný den sokolstva je poctou všem sokolům, kteří během 

téměř 160 let existence našeho spolku obětovali své životy 

v boji za svobodu, demokracii a samostatnost. 

Vloni byl tento významný den poprvé zařazen do kalendáře 

jako jeden z významných dnů České republiky. V Brozanech 

jsme poprvé veřejně připomněli tragický osud 1500 sokolů  

a společně jsme uctili jejich památku. Na světelný průvod  

a vypouštění lodiček po Ohři se nás sešlo více 

než 100. Letos nám celorepubliková 

epidemiologická situace neumožnila bohužel 

takovou akci zorganizovat. Vzpomněli jsme 

proto alespoň na dálku, každý sám – připnutím 

kokardy, či zapálením svíčky za oknem. 

Nacistická „AKCE SOKOL“ – proč datum 8. října? 

Datum 8. října bylo zvoleno jako připomínka tragických 

událostí roku 1941. V noci ze 7. na 8. října 1941 gestapo 

v rámci „Akce Sokol“ zatklo na 1500 sokolských činovníků 

z ústředí, žup i větších jednot. Byli mučeni, vězněni  

a deportováni do koncentračních táborů. 

Za T.J. Sokol Brozany nad Ohří: M. Danišková 
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POMŮŽEME SOKOLOVNĚ? 

Historie Sokola v Brozanech je úctyhodná 

nejen délkou svého trvání, ale také 

mimořádným nasazením, s jakým se 

sokolské činnosti věnovaly generace 

sokolů od založení místní organizace  

v roce 1893. Ani dnes není Sokol  

v Brozanech za zenitem, o čemž svědčí 

takřka plné kapacity oddílů pro děti  

a mládež a početné oddíly kulturistiky  

a volejbalu pro dospělé. Je zásluha 

především cvičitelek a cvičitelů  

v jednotlivých oddílech, že nám veřejnost zachovává přízeň. 

Nemáme však pouze důvody ke spokojenosti.  

Chceme-li důstojně pokračovat v sokolské tradici, musíme se 

též dokázat postarat o naši sokolovnu, která ztělesňuje naše 

pouto ke staré slávě sokolů. Budova byla postavena 

sokolskou svépomocí ve 20. letech minulého století. Jiří 

Jakubec ve své knize Dějiny Brozan vzpomíná: „Členové 

Sokola přinesli velké oběti. Každý se zavázal odpracovat  

na stavbě 50 hodin. Ti movitější navíc poskytovali potahy  

na dovoz stavebního materiálu. V průběhu jednoho roku 

byla stavba hotova. Sokolská jednota se zadlužuje. Aby se 

dluhy rychleji splácely, každý člen dobrovolně platil část  

z úroků z půjček.“ 

O téměř sto let později je na nás, abychom se k tomuto 

dědictví postavili čelem. Čtenáři Zpravodaje jsou si jistě 

vědomi, že budova sokolovny není v nejlepší kondici.  

V nedávné minulosti byla sice opatřena novou fasádou  

a v loňském roce též novým sociálním zařízením, kriticky 

nutných oprav máme však na seznamu podstatně více.  

Za nejpalčivější problém v současnosti považujeme výměnu 

oken. Návštěvníci plesů a zábav či jen kolemjdoucí si snadno 

všimnou jejich zchátralosti. Rámy jsou zkroucené, omšelé  

a některé okenní tabulky rozbité. A není divu, okna jsou stará 

jako sama sokolovna. Nová okna budou sice plastová, ale 
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zachovají současnou barvu, rozměry a tvary včetně 

charakteristických vějířových půlkruhů u velkých oken  

do sálu. Bude tak plnohodnotně zachován původní estetický 

ráz budovy. 

U vědomí toho, že samo se nic neudělá, přistoupili jsme jako 

Výbor jednoty k rozhodnutí výměnu oken uskutečnit  

a spolehnout se při tom především na dobrovolné dary členů 

a příznivců Sokola. Ostatně v sokolovně mají Brozany hlavní 

společenský a kulturní sál, kde se konají plesy, zábavy  

či svatby. Ve Výboru považujeme za samozřejmé jít 

příkladem a náš úmysl podporujeme konkrétními činy  

v podobě finančních darů Sokolu. Každý přispíváme 

maximum, co 

nám naše 

možnosti 

dovolí. Je to 

nemalý úkol  

i proto, že 

výměna oken 

je jen prvním z 

řady kroků, 

které jsou  

k záchraně 

sokolovny 

nezbytné. Rád 

bych na tomto 

místě požádal 

čtenáře, kterým tak jako nám leží na srdci zvelebení 

sokolovny, aby se k nám připojili finančním darem. Každý, 

kdo má zájem přispět nebo získat podrobnosti o našem 

záměru, nechť mě kontaktuje, případně lze dary poslat  

na účet číslo 1002001319/0800.  

 

Oldřich Smola – starosta T.J. Sokol Brozany nad Ohří  

e-mail: brozany_n_ohri@sokol.eu   

telefon: 721 979 216  

Sokolovna v roce 1935 

mailto:brozany_n_ohri@sokol.eu
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HASIČI INFORMUJÍ 
 

I když letošní soutěžní sezóna byla kvůli koronavirové 

pandemii poněkud zkrácená, zúčastnila se naše družstva 

dětí a mužů v letních měsících série závodů zařazených  

do Podřipské hasičské ligy. 

Týmu starších žáků se mimořádně dařilo, 5x zvítězili a 2x byli 

stříbrní.   Celkově   tak obsadili v PHL 1. místo s obrovským 

bodovým náskokem na druhý Hřebeč a třetí Hrobce.                       

Našim mužům se také vedlo skvěle.  Oproti minulým   rokům 

v pořadí Podřipské ligy poskočili, hodně své výkony zlepšili,  

a nakonec v celkovém hodnocení PHL, ve velké konkurenci, 

skončili na krásném 3. místě.   Naši muži si také vyzkoušeli 

závody Krušnohorské hasičské ligy.  Tam obsadili 6. místo. 

 

ZPRÁVA O ČINNOSTI JSDH 

Od konce léta naše jednotka SDH zasahovala u požáru 

osobního automobilu v obci Doksany.  Pomáhali jsme 

likvidovat požár   polního   porostu   v Pístech a požár nízké 

budovy v Libochovicích.  Ani nyní jsme se nevyhnuli zásahu  

u požáru skládky komunálního odpadu SONO v Čížkovicích.  

Kromě hašení požárů jsme byli povoláni také na technickou 

pomoc, kdy bylo potřeba odstranit spadlou větev  

z komunikace mezi obcemi Brozany a Brňany. Koncem léta 

se několik našich členů zúčastnilo společného cvičení  

s kynology, které bylo zaměřeno na vyhledávání osob  

v sutinách. Cvičení pro nás představovalo novou a velmi 

zajímavou zkušenost.  
        V. Rožcová 

 

 
Termín příští uzávěrky: 11. prosince 2020 

Kontakt: Mgr. Martina Danišková zpravodaj@brozanynadohri.cz 
Občasník ZPRAVODAJ MĚSTYSE BROZANY NAD OHŘÍ. 

Za obsah článků odpovídá jejich autor. Vydává městys Brozany nad Ohří, 

 IČO 00263397. Je evidován na MK ČR pod č. j.: E 18608. 
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